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TEKNINEN SEMINAARI

26 - 27 TOUKOKUUTA 2007
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´S  CLUB

FINNISH

Kokoontuminen tämän vuoden suurtapahtumaan Hämeen Linnan alueella, 
lauantaina 26.5 11.00. Syömme lounaan, ja jatkamme Hämeenlinnan kautta 
letkassa Vanajanlinnaan.

Seminaari potkitaan käyntiin noin 13.00. Vetäjinä tänä vuonna Nigel Thorley 
- mies joka on kirjoittanut kaikki ne lukemattomat Jaguar-kirjat, sekä vanha 
suomenkävijä Rob Jenner. 

Aiheina tänä vuonna V-koneiset modernit, monen klubilaisen jokapäiväinen 
käyttöauto. S-typet, X-typet, XJ308, XJ350, XK8, XKR... mutta Nigel on luvan-
nut että vanhemmankin kaluston harrastajille on luvassa kiinnostavaa... 

Lauantai-illalla syömme upean illallisen yhdessä, ja sunnuntaina jatketaan 
aamupalan jälkeen Workshop-tyyppistä ohjelmaa. Ongelmanratkaisua, 
valintavinkkejä, teknistä infoa... 

Lounaan jälkeen mahdollisuus golfiin (fee card € 80), tai off-roadailuun. 
Vaihtoehtona retkiajo johonkin paikalliseen kohteeseen.

Hinnat: 			   majoittuminen 1hh:ssa	 €250/hlö
				    majoittuminen 2hh:ssa   	 €190/hlö
				  
				    Hinnat ovat ‘all included’: tulolounas, illallinen
				    sunnuntain aamupala, lounas, sekä tietenkin 
				    seminaari!

ILMOITTAUTUMISET HUHTIKUUN 10. 
MENNESSÄ:

STEFAN ANTINAHO 	 046 81 02 818, tai
stefan.antinaho@elisanet.fi


